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Summary:

In an attempt to understand the origins of the civilization established by
Muslims, the Western world seeks to delve into the depths of pre-Islamic poetry.
This ancient form of literary art, famous for its beauty and ability to capture the
essence of social and cultural life during the pre-Islamic Arab era, has captured
the attention of contemporary Orientalist scholars. These scholars sought,
through their cultural and intellectual lenses, to understand and interpret this
poetry. However, some studies have tried to undermine its artistic value, deny it,
and ignore the ingenuity of pre-Islamic poets in exercising their
imagination.Key words :Orientalists. Opinions. Responses. Imagination.

Résumé :

Pour tenter de comprendre les origines de la civilisation établie par les
musulmans, le monde occidental cherche a plonger dans les profondeurs de la
poésie préislamique. Cette forme ancienne d’art littéraire, célebre pour sa beauté
et sa capacité a capturer I’essence de la vie sociale et culturelle de I’¢re arabe
préislamique, a retenu 1’attention des spécialistes orientalistes contemporains.
Ces chercheurs ont cherché, a travers leurs lentilles culturelles et intellectuelles,
a comprendre et a interpréter cette poésie. Cependant, certaines études ont tenté
de miner sa valeur artistique,de la nier et d'ignorer l'ingéniosité des poctes
préislamiques dans l'exercice de leur imagination.

Les mots clés:Orientalistes .Opinions. Responses. Imagination.
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